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Και όμως το είπε ακριβώς όπως θα το διαβάσετε
/ Ειδήσεις και Ανακοινώσεις

 

Ακριβώς έτσι το είπε ο εισαγγελέας – αδερφός του βουλευτή του ΠΑΣΟΚ Βασίλης 
Φλωρίδης στην δικαστίνα που καταδικάστηκε στην Ξάνθη την κ.Ψάλτη:

– Όταν είστε στην έδρα είναι απαράδεκτο να φοράτε σταυρό γιατί είναι 
θρησκευτικό σύμβολο και επηρεάζετε!!!

Μα είναι δυνατόν με τέτοια μυαλά να τον έχουν ακόμα εισαγγελέα; Η δικαιοσύνη 
δηλαδή δεν αποφασίζει βάζει στοιχείων αλλά με βάσει το τι φοράει κάθε 
δικαστικός; (περισσότερα…)
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